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Bolaman Belediye Başkanı Sabri Serdaroğlu gerçekleştirdiği basın toplantısında sert
açıklamalar bulundu.Â 

  

30 yıllık Belediye Başkanlığını vatandaşlarına en iyi hizmeti vererek gerçekleştirdiğini belirten
Serdaroğlu: “Benim görev sürecim 30 Mart 2014 itibarıyla bitiyor. Görev hayatım boyunca Â adil
bir şekilde hizmet vermeye çalıştım. 30 yıl başkanlık görevimi icra ettim ve hep birlikte el birliği
ile önemli çalışmalara imza attım. Toplumun içinde rahat gezmek önemlidir. Ben de rahatça
gezeceğim için çok mutluyum” dedi.Â 

  

Bolaman Belediye Başkanı Sabri Serdaroğlu konu ile ilgili yaptığı basın açıklamasında Â :
“Birkaç gün önce Fatsa Belediye Başkanı Hüseyin Anlayan’ın benimle ve bölgemle ilgili
açıklamaları oldu. Bolaman beldesine hizmet etmediğimi, hiçbir şey yapmadığımı söyledi. Ben,
şu an itibarıyla Â 30.yılımı tamamladım. Benim yaptıklarım bellidir. Bu yıl belediye olarak 16 km
asfalt yaptık. Anayol niteliğindeki bütün yollarımızın hepsi asfalt. Su problemimiz yok. Sahilde
belediye olarak 1 km yerimiz yok. Dolgu alanı var. Tarihi binanın önü de sit alanı olarak geçtiği
için ilgili yerlerden izin almadan kesinlikle orada bir çalışma yapamazsınız. Bolaman
Belediyesini çevremizdeki diğer belediyelerle kıyaslayalım ve onların yaptıkları çalışmalara da
bakalım. Diğer belediyelerin yaptıkları çalışmalardan her konuda daha üstün değilsek başkan
ne derse Â kabul edeceğim. Esas olan şudur. Fatsa ve Ünye vilayet ayarında ilçelerdir.
Baktığımız zaman Fatsa; Giresun ve Rize’den ekonomik olarak daha üstün bir yer. Bizde şöyle
bir laf vardır, “iş bilmiyorsan komşu ne yapıyorsa sen de öyle yap “ derler. Son 10 yılda Ünye’ye
yapılan belediye hizmetleriyle Â iki dönem belediye başkanlığı yapan Hüseyin Anlayan’ın
çalışmalarını kıyaslayalım. Ünye’de yapılan anayollar, çevre yolları, otogar, itfaiye amirliği,
Hastane, Â sahil çalışmaları yapıldı. 30 yıllık DSİ vasıtasıyla su sorunlarını çözdüler. Deniz
arıtmasını gerçekleştirdiler. Kanalizasyonu deşarj ediyorlar. Bunların karşılığında bizim
ilçemizde ne yapıldı? Sahil, eski başkanımız Mustafa Kemal Çamaş döneminde yapıldığı ile
duruyor. Kapalı Pazar yeri mi yaptı? Â Deyim yerindeyse Â hastaneye daha kazma bile
vurulmadı. Ordu belediyesi deniz arıtma deşarjı, Belediye Hizmet Binası, Teleferik gibi birçok
projeyi devlet imkânların olmadan kendi imkânlarıyla yaptı. Fatsa Belediye Başkanı Ne yaptı?
Yapılanları belirtim. Dumlupınar Okulu ile Sakarya Okulu arasındaki iki yıl önce en son sistemle
Â yapılan en iyi parkeyi söktü ve o bölgeye asfalt çalışması yaptı. Seçimlerden sonra o yapılan
asfalt kesilecek doğalgaz döşenecek. Çoğu yerlerde asfalt yaptıkları yerler deforme oldu.
Ünye’de yapılanların beş de biri Fatsa ilçemize yapılmamıştır. Kültür Sarayı ve Spor Kompleksi
dışında ilçemize başka bir şey yapılmamıştır. Belediye başkanı arkadaşımız hiç yerinde
durmuyor. Kendisine vatandaşlar ulaşamıyor. Baktığınız zaman artık bütün hizmetleri artık
büyükşehir belediyesi yapacak. Peki, Â başkan kazanırsa ne yapacak Fatsa’ya? Kendisine Â

 1 / 2



“Ünye’de yapılanların beş de biri Fatsa’da yapılmamıştır”
Çarşamba, 12 Mart 2014 15:40 - 

soruyorum. Sadece çöp toplayacak ve açıkça söylüyorum, çöpün başkanı olacaktır. Ama
baktığınız zaman Fatsa ilçemize bağlı 8 beldemiz var. Mevcut başkanın oralara hizmet
gönderme şansı olmaz. Ben onun karşısında aday değim. Ben Bolaman belediye başkanıyım
ve adaylıkla falanda ilgim yok. Deyim yerindeyse kulağına kar suyu kaçmış kime laf
söyleyeceğini şaşırmıştır. Benim bölgemdeki hizmetlere baktığımızda su ve yol sorununu
çözdük. Ilıca ile aramızda suyumuz var onunla ilgili etüt çalışmalarımızı devam ettiriyoruz.
Sağlık Ocağı’nı Â dernek aracılığıyla yaptık. Daha doğrusu, hükümetten destek görmeden biz
hep vatandaşlarla ortak çalışarak sorunlarımızı çözdük. Araçlarım belediyeme aittir. Hizmet
araçlarımın çoğunu oradaki vatandaşlarımız hibe olarak belediyemize hediye etmiştir. Â Gezi
amacıyla gittiğim Almanya’da Â vatandaşlarımız belediyemize araç hibe etmek istediklerini
belirtiyorlar. Spor kulübümüze en büyük desteği biz sağlıyoruz. Esnaflarımızla birlikte şenlikler
tertip ediyoruz. Bolaman’a devlet yatırımı hiçbir konuda yoktur. 2008 yılında bakanlar kurulu
kararıyla Turizm bölgesi ilan edildik fakat hiçbir konuda kimse buraya bir yatırım yapmadı.
Medreseönü, Yalıköy’de buna dahildir. Elektrik akımının yeraltına alınmayan iki beldesi var.
Bunlardan birisi yine biziz. Diğeri de Yalıköy. 2011 yılında 8 tane T dalgakıran ihalesi yapıldı
fakat ortada bir şey yok. Limanımızı 20 metre uzattılar. Bir beton döküldü ve o betonda kaliteli
malzeme kullanılmadığı için yok oldu gitti. Beldemize bağlı köylerimizdeki elektrik direkleri
saman balyalarından daha da ince bir telle bağlı. Köy yollarımıza araba gitmiyor. Hizmet adına
hiçbir çalışma yok” dedi.Â 

  

Â Â Â Â Â Â Â Â Â Â Â Â Â Â Â  Bu zamana kadar basın açıklamalarından uzak durduğunu
belirten Serdaroğlu, “30 yıldan beri başkanım ve yaptıklarım ortadadır. Sadece bu yıl 16
kilometre asfalt yaptım. Hemen hemen bütün yolarımın %90’ı asfalt ve su sorunum yok.
Bolaman beldesi diğer beldelere göre her anlamda üstündür. Yol ve su anlamında hiçbir
sorunum yok. Şu an cazibeli bir suyu Bolaman beldesine getirmeye çalışıyoruz. Sağlık ocağını
yaptık ve bunu da vatandaşın parasıyla yaptırdık. Ben ne yaptıysam vatandaş ile birlikte yaptım.
Şenlikleri bile vatandaşın desteği ile yaptım. Bolaman’a devlet yatırımı alamadım. Bolaman
turizm bölgesi; ama yatırım yok. Ben görevim süresince Bolaman’a en güzelini ve en iyisini
yapmak adına gayret ettim” dedi.Â 

  

Her zamanki gibi alnım ak, başım dik olarak görevimden sonra gezmeye devam edeceğim
diyen başkan Serdaroğlu: “Görev hayatım boyunca adil bir şekilde Â hizmet vermeye çalıştım.
30 yıl başkanlık görevimi icra ettim ve hep birlikte el birliği ile önemli çalışmalara imza attım.
Toplumun içinde rahat gezmek önemlidir. Ben de rahatça gezeceğim için çok mutluyum” dedi.Â 
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